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Toelichting 

 

Zoals u bekend is voert de provincie onderzoek uit naar de toekomstige vormgeving van 

delen van de N272 en N615 tussen Beek en Donk en Gemert. Dit met als doel om de 

doorstroom van verkeer voor de lange termijn te verbeteren, de verkeersveiligheid te 

verhogen en de leefbaarheid in de dorpen te vergroten. Na twee participatierondes is 

inmiddels door de provincie een voorkeursalternatief vastgesteld en op 21 juli jongstleden 

aan uw raad gepresenteerd, namelijk de afsluiting van de Bosscheweg.   

 

Het gepresenteerde voorkeursalternatief wijkt af van het alternatief dat in eerste instantie de 

voorkeur van de provincie genoot. Als gevolg van vermeende wettelijke belemmeringen 

(monumentale status) is een ontsluiting via landgoed Eyckenlust niet mogelijk aldus de 

Provincie. Wij denken echter dat er wel mogelijkheden zijn voor realisatie van de eerste 

beperkte voorkeursvariant via een aanpassing van de verordening. 

 

In een eerder overleg op 20 mei 2021 met de provincie heeft wethouder Meulensteen 

aangegeven, dat hij het van belang vindt, dat er voor het voorkeursalternatief politiek 

draagvlak is. Gezien de unanimiteit van de raad na de presentatie op 21 juli kan 

geconcludeerd worden, dat het op dit moment ontbreekt aan politiek draagvlak voor de 

voorkeursvariant en dat het afsluiten van de Bosscheweg onacceptabel is. Dit vanwege de 

zwaar negatieve gevolgen voor sluipverkeer door de kern van Beek en Donk 

 

Op 22 augustus 2021 hebben de eigenaren van landgoed Eyckenlust u als raad in kennis 

gesteld van de uitdagingen en ambities met betrekking tot het behoud en de ontwikkeling 

van het landgoed in samenhang met de omgeving. Men spreekt de voorkeur uit om in 

samenwerking met de gemeente, de directe omgeving, de provincie Noord-Brabant en de 

Rijksdienst voor het Cultureel Erfgoed een masterplan op te stellen. Daarbij speelt de 

ontsluiting en aantakking van Eyckenlust, infrastructuur en veiligheid in en rond het dorp 

eveneens een belangrijke rol. De snelheid waarmee de provincie thans tot een besluit wil 

komen verhoudt zich niet tot de realisatie van een masterplan en de eerdere omissie die in 

het proces door de provincie is gemaakt. Immers de beperking door de monumentale status 

bij de eerste voorkeursvariant is door de provincie over het hoofd gezien. Men doet daarom 

de oproep om tijd te nemen om de nieuwe mogelijkheden samen met landgoed Eyckenlust te 

bekijken en pas rond de jaarwisseling tot een definitieve voorkeursvariant te komen.  

 

Het college vindt de afsluiting van de Bossche weg geen optie. Wij zijn van mening dat er 

meer tijd nodig is om tot een structurele en gedragen oplossing te komen voor de bestaande 

en reeds langdurende problematiek die recht doet aan de feitelijke (overlast)situatie, kansen 



biedt voor de toekomst en kan rekenen op een breed draagvlak. Daarbij zou ook nader 

onderzocht kunnen worden of een ontsluiting via landgoed Eyckenlust op een minder 

bezwarende wijze zou kunnen worden gerealiseerd dan waarvan wordt uitgegaan in het 

oorspronkelijke voorkeursalternatief. 
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